
Styrelsemöte i ÄSO Halasjö 

Datum: 20 augusti 2024 

Plats: Hemma hos Ingmar Gyllström 

Deltagare: Henrik Häggblad, Dan Olsson, Fredrik Mårtensson, K-G Bergqvist, Lukas 
Svensson, Ingmar Gyllström, Magnus Gröndahl 

1. Mötets öppnande 

Ordförande hälsade alla välkomna. 

2. Val av justerare 

K-G Bergqvist valdes till justerare 

3. Fastställande av dagordning 

Dagordning fastställdes och godkändes 

4. Föregående protokoll 

Föregående protokoll från 17/6 lästes upp av K-G Bergqvist och godkändes  

5. Ekonomi/Fällavgifter 

Oförändrade fällavgifter oförändrade dvs. 1300 kronor/ vuxen och 130 kronor/kalv.  

6. Förändringar inom Älgskötselområdet 

Nytt jaktlag i Elsebråne ansöker om medlemskap i Halasjö ÄSO. Styrelsen rekommenderar 
att de får ta med den mark som idag är inregistrerat i skötselområdet och därför kunna delta 
under samma regler som övriga jaktlag.  

7. Älgskötselplan 

Efter rekommendation från ÄFO gruppen och för att få älgskötselplanen godkänd har 
styrelsen fått fatta följande beslut. 
En vuxen älg tilldelas Halasjö ÄSO för eventuellt behov vid ett skyddsjakts ärende. 
Denna älg är reserverad och kan bara komma i anspråk vid ett skyddsjakts beslut av 
styrelsen. 
Därav blir tilldelningen 5 kalvar 
Styrelsen har mandat att omvandla den vuxna älgen till en kalv under jaktperioden 

 

8. Kronviltsskötselplan 

Vi inväntar beslut från Länsstyrelsen.  

9. Viktiga datum (info, beslut) 

Mötet beslutar att Fredrik och Magnus uppdaterar “kom ihåg” på hemsidan.  



10. Jaktlagen i ÄSO 

Eventuellt ett nytt jaktlag.  

11. Jaktvakt 

Jaktvakt fungerar som tidigare. Instruktioner finns på hemsidan.  

12. Älgobs/Inventeringar 

Styrelsen uppmanar till ökad älgobs oavsett jaktform de första 30 dagarna.  
Styrelsen vill lyfta behovet av spillningsinventeringar att diskuteras på höstmötet.  

13. Övrigt 

Mail via gmail går till Fredrik och Magnus.  
Viltdata av “övrigt vilt” skall enligt stadgarna rapporteras in av samtliga jaktlag.  

14. Övriga frågor 

15. Nästa möte 

Nästa möte i perioden November-December 

16. Mötet avslutades 

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet 
 

 

 

…………………..  ……………………….. ………………………… 
Ordf Dan Olsson  Sekr Henrik Häggblad Justerare KG Bergqvist 
 


